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Angelika Świtalska 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
                                                            
                                                                                                          
                                                            
                                                                 Interpelacja 
 
 
                                                                                             Roman Ciepiela 
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa 
 
 
 
 

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą możliwego udziału miasta w odbudowie 
baszty na Górze św. Marcina. Izba Przemysłowo-Handlowa w Tarnowie podczas 
niedawnego spotkania z cyklu Porozmawiajmy o Tarnowie poruszyła ten temat. Czy władze 
miasta zamierzają włączyć się w ten projekt, wspierać go, rozwijać podejmować? 
Przykładowo samorząd Zakliczyna kończy prace przy odbudowie baszty w Melsztynie, 
która stanie się perełką turystyczną tej części powiatu tarnowskiego. 

 
                                                                                                    Z poważaniem 

                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa 
   /-/ Angelika Świtalska 

 
 
 
 
                                                                                                          
                                                                                                 
 
                                                                                                                    
Otrzymują: 
1x Adresat 
1x Kancelaria Rady Miejskiej 
1x Wydział Organizacyjny UMT 
1x a/a 
 


